

12th Jena Volunteer Day

17th September 2016

Do you want to know how and where you can help others in Jena? Then join us on the 12th Jena Volunteer Day!

On this day you can join projects throughout the city. You could, for example, help to set up flower beds, paint the fence of the children's home, clean up the area around the Landgrafenturm, free Jena's river from rubbish and more!

Just join us. Check our website for detailed information about where to go and what to do. Do you have any questions? Please call us. We speak English and German.

Our projects begin at 10 a.m. and will take only few hours. In the evening we are throwing a party for all participants. We start at 6 p.m. in the Rathausdiele.

Contact us:

Jannis Lemke

Coordinator

Brücken bauen - Gutes tun

03641.6392926

lemke@buergerstiftung-jena.de

www.buergerstiftung-jena.de



Brücken bauen - Gutes tun

Gefördert durch die
Aktion
MENSCH

BÜRGERSTIFTUNG JENA

gemeinsam gut

يوم ينا التطوعي الثاني عشر

17.09.2016

إن كنت تريد معرفة أين وكيف يمكنك مساعدة الآخرين في يينا؟ إذا انضم إلينا في اليوم التطوعي المدينة ينا

في هذا اليوم يمكنك المشاركة بفعاليات رائعة في كل مكان في المدينة

فعلى سبيل المثال يمكنك المساعدة في غرس الأزهار، طلاء سور نُزل للأطفال، العناية بمحيط برج لاندغراف، تخليص نهر ينا من النفايات ،
!وأكثر من ذلك بكثير

يمكنك بكل بساطة المشاركة معنا. يمكنك أن ترى على صفحة الالكترونية اين يمكنك الذهاب وما يمكنك القيام به. إذا كان لديك أي أسئلة، قم بالإتصال بنا. نحن نتكلم الإنجليزية والألمانية

الفعالية سوف تستغرق بضع ساعات فقط. ابتداء من الساعة 10:00. وفي المساء، سيكون هناك حفل ختامي كبير للجميع. سيبدأ الحفل قاعة الساعة 18:00Rathausdiele: المدينة

جهة الاتصال:

يانيس ليمكة

Jannis Lemke

مذسق

Brücken bauen - Gutes tun

6392926 03641

lemke@buergerstiftung-jena.de

www.buergerstiftung-jena.de

gut

Gefördert durch die

Aktion
MENSCH

Brücken bauen - Gutes tun

BÜRGERSTIFTUNG JENA
gemeinsam gut